
 
 
 
 
 
 

Til klassernes elevrådsrepræsentanter og klasselærere 
 

Kl.                Lærer          Elevrådsrepræsentanter                  
Bh. kl.       RIA      Noomi Rasmussen Tobias Huge-Jakobsen 
1A2A  NLJ/SN Axel Hermansen Emanuel Munch 
3A4A  PR/RA  Viktor Hansen Marlin Hoel 
5A6A  SY/MW Lucas Rode  Nikolaj Huge-Rasmussen 
7A   KK/PM Esther Pedersen Thea Ysbæk 
8A  KK/PE  Jeppe Øback 
9A  JJ/PE  Thea Pedersen Lotus Andersen 
MKLA  HN  Theo Bjørnholt-Schou 
UKLC  YO/SK  Helene Hansen William Simonsen 
UKLD   JR  Frederik Berner 
  

Referat  
  

Elevrådsmøde 
 

Dato:  24. september 2024 

kl. 8.30 – 9.30 for alle                                                                               
  

Sted:  Fællesrummet 
Fraværende:  

  

 
• Kort nyt fra skolelederen  
Vi snakkede om det fælleselevrådsmøde Lotus og jeg lige har været til.  
Hvor vi blandt andet gennemgik disse punkter:  
Skole mødetider:   
Flertallet syntes ikke vi skulle møde en time senere og have en time senere fri pga. sport i fritiden.  
Skole kantine:  
Flertallet ville gerne have en skolekantine dog ville der være et problem med at lave maden, da vi ikke 
selv må, og ikke kan finde nogle udefra der vil.  
Mobiler:  
Det var ikke alle der syntes at telefonerne skulle låses inde, men der var dog nogle som havde det okay 
med at de blev taget.  

 

• Mødetider og mødested 
Vi snakkede frem og tilbage om hvor vi skulle mødes, og hvad tid vi skulle mødes.  
Vi endte med at vi næste gang mødes ved hovedindgangen, hvor efter vi vil gå over i det mødelokale 
som ligger lige ved siden af cafeteriet i hallen.   
Mødetiden passede bedst ind i andet modul så altså lige efter 10 pausen.  
 

 



 

 

 

 

 

 

• Vedtægter – almen og autismeafdelingen 

Vi snakkede om et nyt tillæg der omhandlede at autismeafdelingen kunne have en video eller noget 
tekst som vi kunne vise til bestyrelsesmødet, hvis der var noget der omhandlede dem, ellers kunne en 
af dem deltage til det punkt, der omhandlede dem og så gå igen bagefter.  

 

• Fællesrum 
Nogle klasser må ikke bruge fællesrummet, for går de derned bliver de sendt væk af 
indskolingslærerne, det sker også selvom indskolingen måske ikke bruger det.  

 

• Udeareal 
Der blev forslået at man kunne lave en ”vennebænk”, så hvis man ikke havde nogle at være sammen 
med kunne man sætte sig der, så de andre kunne se, at man ikke havde nogle at lege med og invitere 
personen ind i legen man f.eks. selv leger  
Så ville de have noget mere der kunne snurre rundt.  
Et stort udendørsskakspil  
Et ekstra sæt gynger   
Og nogle ramper til f.eks. løbehjul eller skateboard.  

 

• Eventuelt  
Eventuelt nåede vi ikke.   
 
 
 
 
Med venlig hilsen 
 

                            
Thea Pedersen    Lotus Andersen                            Steen Blom 
Elevrådsformand                                         Elevrådsnæstformand  Elevrådskontakt 


